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Abstract (en)
The system has a local central processing unit, sensor devices and an alarm system. The central processing unit has a truth table containing given
logical signal sequences. The processing unit changes from an operating condition into a warning condition when deviating a succession of signals
received from the sensor devices to the truth table. The signal sequences are combined into events and time windows are assigned to the given
signals and/or events. The processing unit changes into the warning condition when holding off the signal and/or event within an assigned time
window. An independent claim is also included for a method for the monitoring and signaling of a person in helpless situations.

Abstract (de)
Personenüberwachungs- und Meldesystem umfassend eine lokale Zentraleinheit, wenigstens zwei Sensoreinrichtungen sowie eine
Alarmeinrichtung, wobei die Zentraleinheit wenigstens einen Betriebszustand, Warnzustand sowie einen Alarmzustand aufweist und weiterhin in der
Zentraleinheit Wertetabellen, enthaltend vorgegebene logische Signalabfolgen, aufweist und wobei die Zentraleinheit bei Abweichen der Abfolge der
Signale empfangen von den wenigstens zwei Sensoreinrichtungen von der von der Wertetabelle vom Betriebszustand in den Warnzustand übergeht.
Die Erfindung umfaßt ebenfalls ein Verfahren zur Personenüberwachung und Meldung von Hilflossituationen.
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